
Referat af SFO-forældrerådsmøde d. 18. 1. 23 

 
Afbud fra Sabine og Kaja 

Deltagere: Kitt, Jane, Brian, Anette og Ture 

Ordstyrer: Brian 

Referent: Ture 

 

1. Synlighed, opfølgning på tiltagene 
Gennemgang og tilretning af plakat om SFO-rådet. Den hænges op ved indgange i Å-huset 
og i administrationen. 
Kitt tilretter referatet til et indlæg til skoleavisen og sender udspillet pr mail til rådet. 
Ny dato til forældrekaffe placeres på en dag med bål efter uge 7. Meldes ud efter drøftelse 
med  
I forhold til legepladsmøde finder skolebestyrelsen en ny dato og sender det til rådet. 
 
 

2. Økonomi – Regnskab 22 
2022 ser på nuværende tidspunkt ud til at ende i et lille minus på 18.217 
Et acceptabelt resultat, set i lyset af det indledningsvise budgetterede underskud. Bedringen 
skyldes et højere børnetal i SFO end budgetteret. 
 
 

3. Tema: Modtagelse af nye børn 
Der har været spurgt ud. Ikke mange har svaret. 
Overvejende positivt og oplevelsen af god kommunikation. 
Oplevelsen er at udskudt klassedannelse har fungeret rigtig godt. Oplevelsen af at 
klassedannelsen er baseret på faglighed og det er trygt. 
Det fungerer godt at aflevere i morgen-SFO. 

Det er godt at børnene kan opleve SFO fra 1. 8. før skolen begynder. 

Skolen skal være opmærksom på at informere nye forældre, der har svære 
afleveringssituationer, så forældrene bliver opfordrede til at aflevere i morgen-SFO, hvor der 
er bedre tid og plads til afleveringen. 
 
 

4. Hverdagen i SFO – herunder aktiviteter og børneinddragelse 
Der er fokus på større aktiviteter i SFO, der kan inkludere flere børn. Eksempelvis 
skovstratego, bål og aktiviteter i gymnastiksalen. 
Planlægningen af de større ting laves i SFO 4 uger frem i tiden, for at højne kvaliteten og 
gøre det mere forpligtende. Også for børnene, der i højere grad skal involveres i 



planlægningen. 
 

5. Næste møde er d. 21. marts 
 
 


